
 
 

                                         PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 23.03.2011 orele 9 cu ocazia şedintei ordinare pe luna martie 
conform convocatorului înregistrat la nr.1102/18.03.2011. 
 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11 câţi numară consiliul 
local şi dl.Predut Liviu.Dl.Tudosiea şi dl.Săndulescu sunt absenţi motivaţi. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare,pus la dispoziţia consilierilor.Nefiind este aprobat cu 
unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte supune spre aprobare ordinea de zi: 

 1.Revocarea HCL nr.14/2011. 
  2.Proiect de hotărâre cu privire la  acordare ajutor deces doamnei Şerban 
Ilinca. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 

3.Proiect de hotărâre cu privire la  concesionarea străzii Salcâmului  din satul 
Cepeşti . 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Gheorghe Ioana 

4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea studiului de fezabilitate pentru  
modernizarea drumurilor comunale DC 25 şi DC 35 şi al devizului general. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Alexe Dorel 

5.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea devizului general reactualizat la 
investiţia Podeţ din beton armat. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Alexe Dorel 

6.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea încheierii unui contract pentru 
ridicarea deşeurilor menajere de la Microdepozitul Oteşti. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Alexe Dorel 
              7.Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local. 
                            Iniţiator:primar 
                           Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
              8.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Dl.primar propune scoaterea de pe ordinea de zi al punctului 3 cu privire la 
concesionarea străzii Salcâmului şi trecerea pe ordinea de zi a proiectului de  
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hotărâre privind aprobarea plecării Ansamblului folcloric în Austria,propunere 
aprobată cu unanimitate de voturi. 
 Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Se înscrie dl.preşedinte,lista rămânând deschisă. 
 Dl.Ban:Cu privire la revocarea hotărârii sunt de acord,la fel şi cu aprobarea 
plecării în Austria,dar aş vrea să ştiu şi eu cine pleacă. 
 Dl.primar:sunt 33 de copii,cadre didactice,orchestra,o persoană de la centrul 
cultural,un consilier local,în total 47 de persoane. 
 Dl.Lică:La şedinţa anterioară dl.Nicolae a spus că a văzut Italia.Există o 
relaţie spirituală şi probabil că acum îi e frică să  plece în Ungaria. 
 Dl.Ban:Referitor la ajutorul de deces,dacă sunt bani, sunt de acord,dar să nu 
îi minţim pe oameni că le dăm ,şi apoi nu le mai dăm ,că nu sunt bani. 
 Cu modernizarea drumurilor sunt de acord şi chiar aş vrea sa se facă cât mai 
multe să nu ne mai stricăm maşinile.Bani să fie ,că firme găsim. 
 Dl.Alexe:La Paşti o să mergeţi pe asfalt. 
 Dl.Ban:Cu privire la pod,este bine ca se mai face unul.Taxa pentru gunoiul 
menajer de la OMV cred că e bine să fie de 100 lei/lună. 
 Dl.Nicolescu:De ce să nu fie 150? 
 Dl.primar:Aş zice să ne mai interesăm şi pe la alte firme de salubrizare cam 
cât iau ei. 
 Dl.Lică:Sunt năucit de indiferenţa cu care colegii ne-au tratat problema 
deplasării în Austria, şi nu vreau să-i sperii că votează ca cetăţeanul turmentat "Da 
eu cu cine votez?".Unii nu pot da niciun răspuns de ce votează.Dl.Nicolae a venit 
cu un argument, că au văzut copii Italia. 
 Nu noi suntem cei care trebuie să revoce hotărârea ,ci cei 7 care au votat 
pentru,dar zic să nu fim de acord, pentru că adresa de revocare e semnată de două 
persoane, şi noi suntem 7.Mă îndoiesc că au dreptate cei doi ,pentru că văd că se 
continuă totuşi.Nici acum nu avem un argument de unde plătim.Ştim o listă şi un 
număr de autocar.Mă uimeşte faptul că sunt aici numai marionete.A mişcat 
primarul un deget şi ceilalti votează. 
 Cu cerererea pentru acordarea ajutorului de deces,e clar doamna era 
pensionară,iar noi avem o hotărâre pentru familiile beneficiare de ajutor social. 
 Dl.Nicolescu:Încurci pomelnicul, vii cu morţii. 
 Dl.Lică:Contractul cu cei de la petrol ar fi bine să se încheie pe 100 de 
lei/lună.Sunt lăudabile proiectele de hotărâri cu modernizarea drumurilor şi 
construirea unui podeţ. 
 Dl.Tudor:Aţi mai circulat pe drumul spre Mieşti?Vă rog să mergeţi să vedeţi 
cum e,că nu se poate urca. 
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 Dl.Niţi:Până nu se usucă,nu putem face nimic. 
 Dl.Tudor:Cu revocarea am fost de acord,dar persoanele abilitate să aibă grijă 
de unde se face plata ,ca să nu fim traşi la răspundere. 
 Dl.Niţi:În ce localitate se pleacă? 
 Dl.primar:Îmi pare rău că la şedinţa trecută nu am ajuns .Am avut 
traducerea,dar am uita să o las d-nei secretar. 
 Dl.Tudor:Pentru ajutorul de deces mai întâi să plătim restanţele şi apoi să 
vedem dacă mai putem da. 
 Dl.primar:D-na contabil mi-a spus că a plătit.Zic să aprobăm şi pentru femeia 
asta ,şi dacă prefectura consideră că nu este legală, ne trimite hotărârea spre 
revocare. 
 Dl.Popa:Dar e legal să iei 2 ajutoare de la stat?Poţi să iei  la firmele 
particulare,unde moştenitorii au prins în contractul colectiv de muncă. 
 Dl.Tudor:Cei care strâng gunoiul ,nu au unelte să le încarce în remorcă? 
 Dl.primar:Am vorbit cu o firmă să ne aducă pubele second hand pe care 
oamenii să le plătească în rate. 
 Dl.Tudor:Oamenii pot pune iarba în pubele? 
 Dl.Ban:La iarbă poţi să-i dai foc. 
 Dl.Tudor:Atunci de ce mai pleacă tractorul,să se plimbe cu remorca goală? 
 Dl.primar:Vă dau eu doi saci sau luaţi o pubelă. 
 Dl.Tudor:Domnule pompier,am voie să dau foc la iarbă? 
 Dl.Ban:Acasă, da. 
 Dl.Lică:Dar avem rampă pentru depozitarea gunoiului. 
 Dl.primar:Trebuie să găsim o soluţie să mutăm gunoiul de la Mieşti.Au venit 
cei de la Garda de mediu şi ne-au dat termen să ne conformăm. 
 Dl.Alexe:La Ibăneşti au spus că e conformă. 
 Dl.Niţi:Şi unde o sa-l ducă? 
 Dl.Primar:La Oporelu!Locul unde s-au depozitat e chiar la hotar cu Oporelu 
şi vântul le-a împrăştiat. 
 Dl.Preduţ:Am spus mereu că acolo trebuie făcut un perimetru. 
 Dl.primar:Nu putem.Trebuie să eliberăm locul. 
 Dl.Alexe:Mata ai luat avertisment.Eu cred că o să iau amendă! 
 Dl.Preduţ:Maşini de presat gunoiul nu sunt? 
 Dl.primar:Am să încerc să găsesc ceva, una tot second hand. 
 Dl.Popa:Mă bucur pentru pod şi drumuri,dar pentru ajutorul de deces am 
rezerve şi cred că mă abţin. 
 Dl.primar:Nu e normal.Ori le dăm la toţi ,ori nu. 
 Dl.Nicolae:Eu nu mai am ce zice!Totul se face numai la centru,iar la Spătaru 
nimic!Aţi promis că se face legătura între sate pe Dicu şi nu aţi mai făcut nimic. 
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 Dl.primar:Sunt programe diferite,iar acolo e drum judeţean.Am promisiuni 
de la consiliul judeţean că o să modernizeze DJ 703 D şi reabilitează DJ 703C tot 
pe PNDI. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri. 

1.Revocarea HCL nr.14/2011-9 voturi pentru. 
  2.Proiect de hotărâre cu privire la  acordare ajutor deces doamnei Şerban 
Ilinca-500 lei-8 voturi pentru,dl.Lică se abţine. 

3.Proiect de hotărâre cu privire la  concesionarea străzii Salcâmului  din satul 
Cepeşti –retras de pe ordinea de zi.                                

4.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea studiului de fezabilitate pentru  
modernizarea drumurilor comunale DC 25 şi DC 35 şi al devizului general-9 voturi 
pentru. 

5.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea devizului general reactualizat la 
investiţia Podeţ din beton armat-9 voturi pentru.                      

6.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea încheierii unui contract pentru 
ridicarea deşeurilor menajere de la Microdepozitul Oteşti-100 lei/lună- 9 voturi 
pentru. 
          7.Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local: 
    -146 mii lei-Pod din beton armat peste pârâul Cungrea pe DC 35 km 4+478                   
             -1.000 mii lei-modernizare DC 194 lei 
             -75 mii lei-cheltuieli cu deplasarea Ansamblului folcloric Cungrişoara în 
Austria-9 voturi pentru. 
 8.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea deplasării Ansamblului folcloric 
Cungrişoara în Austria-9 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                        Preşedinte,                                   Secretar, 
                     Laurenţiu BAN                      Gabriela ANDRONIE 
 


